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Περίληψη 

Λήψη απόφασης σχετικά με εκπόνηση κυκλοφοριακής μελέτης για την Δημοτική Ενότητα Αρτέμιδος. 

Στην Αρτέμιδα σήμερα 28 του μηνός Μαΐου του έτους 2021, ημέρα Παρασκευή & ώρα 20:00 το συμβούλιο της 
Κοινότητας Αρτέμιδας του Δήμου Σπάτων-Αρτέμιδος συνήλθε σε Συνεδρίαση με Τηλεδιάσκεψη, σύμφωνα με τις 
διατάξεις του άρθρου 10 της Πράξης Νομοθετικού Περιεχομένου (ΠΝΠ) «Κατεπείγοντα μέτρα αντιμετώπισης των 
αρνητικών συνεπειών της εμφάνισης του κορωνοιού Covid-19 και της ανάγκης περιορισμού της διάδοσής τους» (Α΄ 
55/11-03-2020) και τις υπ’αριθμ.πρωτ.18318/13-03-2020, 20930/31-03-2020, 60249/22-09-2020 
(ΑΔΑ:Ω0Ν346ΜΤΛ6-ΙΘ9) και 77233/13-11-2020 (ΑΔΑ:6ΩΚΛ46ΜΤΛ6-ΥΔ4) εγκυκλίους του Υπουργείου Εσωτερικών, 
(β) διά τηλεδιάσκεψης με κάθε πρόσφορο ηλεκτρονικό μέσο, μετά και την έκδοση και δημοσίευση της 
υπ΄αριθμ.1822/16-03-2020 εγκυκλίου του Υπουργού Ψηφιακής Διακυβέρνησης με τη χρήση της τεχνολογίας του e-
presense (www.epresence.gov.gr), ύστερα από την υπ’ αριθ. πρωτ. 13436/24-05-2021 έγγραφη πρόσκληση του 
προέδρου του Συμβουλίου της Κοινότητας Αρτέμιδας κ. Αρμύρου Σπυρίδωνα του Νικολάου, η οποία επιδόθηκε και 
δημοσιεύθηκε νόμιμα, σύμφωνα με τις δ/ξεις του άρθρου 88 του Ν.3852/2010, όπως αντικαταστάθηκε από το 
άρθρο 89 του Ν.4555/2018. 

Ο Πρόεδρος κ. Αρμύρος Σπυρίδων του Νικολάου κήρυξε την έναρξη της συνεδρίασης, αφού διαπιστώθηκε ότι 
υπάρχει νόμιμη απαρτία δεδομένου ότι από το σύνολο έντεκα (11) μελών, βρέθηκαν αρχικά παρόντα επτά (07) 
μέλη, ήτοι: 

Παρόντες  
κ. Αρμύρος Σπυρίδων του Νικολάου Πρόεδρος 

κα. Αμπατζή-Βλαχάκη Μαρία του Ανδρέα 
Μέλος Συμβουλίου Κοινότητας Αρτέμιδας, 
Αναπληρώτρια Προέδρου 

κα. Σαρρή Δήμητρα του Αριστοβούλου  Μέλος Συμβουλίου Κοινότητας Αρτέμιδας 
κα. Εμφιετζή Ελευθερία του Ιωάννη Μέλος Συμβουλίου Κοινότητας Αρτέμιδας 
κ. Μπαϊρακτάρης Γεώργιος του Αθανασίου Μέλος Συμβουλίου Κοινότητας Αρτέμιδας 
κα. Τσιτσάνη Ροξάνη (Άννα) του Ευάγγελου Μέλος Συμβουλίου Κοινότητας Αρτέμιδας 
κα. Σταμέλου Κων/να (Ντίνα) του Σταύρου Μέλος Συμβουλίου Κοινότητας Αρτέμιδας 

Απόντες 
κα. Δαβάκη Δήμητρα (Ντέμη) του Μιχαήλ Μέλος Συμβουλίου Κοινότητας Αρτέμιδας 
κ. Διαμάντης Αντώνιος του Δημητρίου Μέλος Συμβουλίου Κοινότητας Αρτέμιδας 
κ. Βαξεβανίδης Άγγελος του Αθανασίου Μέλος Συμβουλίου Κοινότητας Αρτέμιδας 
κ. Μπαξεβάνης Δημήτριος του Ιωάννη Μέλος Συμβουλίου Κοινότητας Αρτέμιδας 

Προσελεύσεις – Αποχωρήσεις 
Ουδείς 

Στη Συνεδρίαση συμμετείχε και ο κ. Πιτταράς Νικόλαος υπάλληλος του Δήμου, για την τήρηση των πρακτικών. 

Πριν τη συζήτηση του θέματος της ημερήσιας διάταξης, το συμβούλιο της Κοινότητας Αρτέμιδας αποφάνθηκε 
ομόφωνα για το κατεπείγον του εκτός της ημερήσιας διάταξης θέματος, σύμφωνα με τις διατάξεις της παρ.3 του 
άρθρου 88 του Ν.3852/2010 όπως αντικαταστάθηκε από το άρθρο 89 του Ν.4555/18.  

Ο Πρόεδρος έδωσε τον λόγο στην κα Σταμέλου Κων/να (Ντίνα) του Σταύρου, η οποία εισηγούμενη το 1ο θέμα εκτός 
ημερήσιας διάταξης είπε τα εξής:  “Πριν λίγες μέρες, επειδή υπάρχει πολύ μεγάλο πρόβλημα στην Αρτέμιδα, ειδικά 
τα Σαββατοκύριακα, με την κίνηση, τα διπλοπαρκαρισμένα αυτοκίνητα, την έλλειψη πεζοδρομίων και τον κίνδυνο 
που υπάρχει για επισκέπτες και δημότες, ζήτησα ραντεβού με την Τεχνική Υπηρεσία του Δήμου και με την Δημοτική 
Αστυνομία, όπου ο Προϊστάμενος της Τεχνικής Υπηρεσίας κύριος Στάμου μου είπε ότι θα λυθεί το πρόβλημα, μόνο 
αν υπάρξει κυκλοφοριακή μελέτη για την Αρτέμιδα. Είπε λοιπόν να κάνουμε αίτημα στην Δημοτική Αρχή για να γίνει 
κυκλοφοριακή μελέτη για την Αρτέμιδα. 
Θα ήθελα λοιπόν να κάνω μία πρόταση και να σας πω μερικά πράγματα γι’ αυτό, μετά τη συνάντησή μου. 
Είναι γνωστό ότι η Αρτέμιδα έχει αναπτυχθεί με έναν άναρχο πολεοδομικά τρόπο και για πολύ μεγάλο χρονικό 
διάστημα η δόμηση ήταν σχεδόν αποκλειστικά αυθαίρετη. Ουσιαστικά, μεσίτες, παράνομοι εργολάβοι και 
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οικοπεδούχοι με χιλιάδες κατατμήσεις οικοπέδων και με νέες διανοίξεις, ως επί το πλείστον δρόμων μικρού 
πλάτους και χτίσιμο αυθαίρετων κατοικιών, καθόριζαν την πολεοδόμηση. 
Αυτή η κατάσταση, εκτός των δυσχερειών που έχει δημιουργήσει σε κάθε είδους υποδομές, έχει συντελέσει και 
στην δημιουργία τεράστιων προβλημάτων στο ζήτημα κυκλοφορίας πεζών και οχημάτων, τα οποία γίνονται 
ανυπέρβλητα, ιδιαίτερα τους καλοκαιρινούς μήνες, όταν ο πληθυσμός της πόλης και η κίνηση πολλαπλασιάζονται.  
Προκύπτουν λοιπόν ζητήματα ασφάλειας για τη σωματική ακεραιότητα κατοίκων και επισκεπτών, όταν οικογένειες 
με μωρά παιδιά, έφηβοι, ενήλικες, υπερήλικες και ΑΜΕΑ περπατάνε στην κυριολεξία μέσα στον δρόμο, γιατί 
αριστερά και δεξιά υπάρχουν παρκαρισμένα αυτοκίνητα. Τα πεζοδρόμια είτε είναι ανύπαρκτα σε ένα μεγάλο 
κομμάτι, είτε έχουν καταληφθεί παράνομα από καταστήματα εστίασης. Οι πεζόδρομοι στην πόλη μας είναι 
ανύπαρκτοι, οι αδιέξοδοι δρόμοι είναι εκατοντάδες, η κυκλοφορία οχημάτων και πεζών είναι παντελώς 
αρρύθμιστη, οι πινακίδες της τροχαίας είναι ελάχιστες, τα φανάρια και οι διαβάσεις πεζών μετριούνται στα 
δάχτυλα του ενός χεριού. 
Υπάρχει λύση; Ναι και αυτή είναι η εκπόνηση και εφαρμογή κυκλοφοριακής μελέτης για την Αρτέμιδα. Σε 
συνάντησή μου με τον Προϊστάμενο της Τεχνικής Υπηρεσίας, μου διευκρινίστηκε ότι μόνο έτσι μπορεί να ρυθμιστεί 
η κυκλοφορία στην πόλη και ότι το Τοπικό Συμβούλιο θα έπρεπε να την ζητήσει. 
Γι’ αυτό λοιπόν, με πλήρη επίγνωση της ευθύνης και του ρόλου αυτού του Συμβουλίου, σας καλώ να πάρουμε 
σήμερα την απόφαση να ζητηθεί η εκπόνηση και η εφαρμογή κυκλοφοριακής μελέτης για την Δημοτική Ενότητα 
Αρτέμιδος. 
Επίσης, προτείνω να ανατεθεί μία μελέτη η οποία να αφορά τα τμήματα της πόλης που έχουν βασικές οδικές 
αρτηρίες, καθώς  και κάποιους σχετικά μεγάλους κάθετους σε αυτές δρόμους. Αυτό είναι απαραίτητο να γίνει 
άμεσα για να συμβάλουμε στην βελτίωση της κατάστασης. Στη συνέχεια, μπορούν να εκπονηθούν τμηματικά 
μελέτες που θα αφορούν τις υπόλοιπες περιοχές. 
Πιστεύω ότι η Τεχνική Υπηρεσία έχει τις γνώσεις και την εμπειρία να βάλει τις προδιαγραφές και να καθορίσει τις 
περιοχές και τους δρόμους που θα αφορά αυτή η αρχική μελέτη, έτσι ώστε να προχωρήσουν οι διαδικασίες 
ανάθεσής της, με πιθανή συνεργασία με την Περιφέρεια, όπου αυτό απαιτείται. 
Τελειώνοντας, να σας υπενθυμίσω ότι στον προϋπολογισμό του 2021 η Αρτέμιδα ήταν ο συντριπτικά φτωχός 
συγγενής στην κατανομή κονδυλίων σε σχέση με τα Σπάτα, με μία αναλογία 1:6. Ας μην επικαλεστεί η Δημοτική 
Αρχή την έλλειψη κονδυλίων, γιατί αφενός μπορεί να επανορθώσει έστω και μερικώς και αφετέρου γιατί όταν θα 
το αναλάβουν οι Υπηρεσίες του Δήμου και η Περιφέρεια, νομίζω ότι η χρηματοδότηση γίνεται με ίδιους πόρους και 
οπότε, δε χρειάζεται άλλη χρηματοδότηση. 
Θα ήθελα να πάρουμε αυτή την απόφαση και να ζητήσουμε από την Δημοτική Αρχή κυκλοφοριακή μελέτη για την 
Αρτέμιδα”. 

Το Συμβούλιο της Κοινότητας Αρτέμιδας αφού έλαβε υπόψη του τ’ ανωτέρω, τις παρατηρήσεις, προτάσεις και 

τοποθετήσεις των μελών, όπως αυτές αναφέρονται στα απομαγνητοφωνημένα πρακτικά της συνεδρίασης και 

ύστερα από διαλογική συζήτηση,  

ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ ΟΜΟΦΩΝΑ 

Εγκρίνει την ανωτέρω εισήγηση και γνωμοδοτεί θετικά για την εκπόνηση κυκλοφοριακής μελέτης για την Δημοτική 
Ενότητα Αρτέμιδος. 

Η παρούσα απόφαση έλαβε αριθμό 11/2021 

Για την επιβεβαίωση των ανωτέρω συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφεται ως κατωτέρω. 

Ο Πρόεδρος του Συμβουλίου 

της Κοινότητας Αρτέμιδας 

 
Τα Μέλη 

 
ΑΡΜΥΡΟΣ ΣΠΥΡΙΔΩΝ 

 Αμπατζή-Βλαχάκη Μαρία του Ανδρέα 
 Σαρρή Δήμητρα του Αριστοβούλου  
 Εμφιετζή Ελευθερία του Ιωάννη 
 Μπαϊρακτάρης Γεώργιος του Αθανασίου 

  Τσιτσάνη Ροξάνη (Άννα) του Ευάγγελου  
ΑΚΡΙΒΕΣ ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ  

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ ΤΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ 

ΤΗΣ ΚΟΙΝΟΤΗΤΑΣ ΑΡΤΕΜΙΔΑΣ 
 

 Σταμέλου Κων/να (Ντίνα) του Σταύρου 
 
 
 

ΑΡΜΥΡΟΣ ΣΠΥΡΙΔΩΝ 
  

 
 

ΑΔΑ: Ψ2ΤΤΩ1Χ-ΟΑΞ


		2021-06-04T13:23:22+0300
	Athens




